

neoFroxx GmbH

Marie-Curie-Str. 3
D-64683 Einhausen

+49 (6251) 989 24-0
info@neofroxx.com
www.neofroxx.com

Declaration on the REACH Regulation EC No. 1907/2006

19.10.2023

neoFroxx Product number/neoFroxx Artikel Nummer: **LC-1525**
Product name: **Bromphenol blue solution (0.1 % in water) for volumetric analysis**
Artikel Name: **Bromphenolblau - Lösung (0,1 % in Wasser) für die Volumetrie**

Dear Sir or Madam,
Thank you for your inquiry regarding a safety data sheet.

This article is not a hazardous substance and does not contain any hazardous components or substances with European Community Occupational Exposure Limits or substances of very high concern (SVHC) above their respective legal nominal limits.
Consequently, according to Regulation (EC) No. 1907/2006 (REACH), no safety data sheet is required or available in this case.

Sehr geehrte Damen und Herren,
vielen Dank für Ihre Anfrage bezüglich eines Sicherheitsdatenblattes.

Dieser Artikel ist kein Gefahrstoff und enthält keine gefährlichen Bestandteile oder Stoffe mit gemeinschaftlichen europäischen Arbeitsplatzgrenzwerten oder besonders besorgniserregende Stoffe (SVHC) oberhalb ihrer jeweiligen gesetzlichen Nenngrenzen.
Es ist folglich nach der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 (REACH) kein Sicherheitsdatenblatt notwendig und in diesem Fall auch nicht verfügbar.

Best regards/mit freundlichen Grüßen

neoFroxx GmbH



neoFroxx GmbH
Marie-Curie-Str. 3 | 64683 Einhausen | Germany
Phone +49 6251 989 24 0 / Fax +49 6251 989 24 10
E-Mail info@neofroxx.com | www.neofroxx.com